
REFERAT

Tentativ Dagsorden
Skolebestyrelsesmøde Vestre Skole d. 11.05. 2022 19:00 - 21:00

(o): orientering
(d): drøftelse
(b): beslutning

1. Valg af referent: Stephan

2. Godkendelse af dagsorden:
Dagsorden godkendt.

3. Skolens ledelse (o)
Fagfordeling for skoleåret 22/23:

● Vi er godt i gang med fagfordelingen. Vi har meget fokus på
en åben proces og med stor involvering.

Sidste skoledag:
● Kommunen planlægger et nyt koncept uden alkohol i

Lunden. Vi har planlagt en god dag her på skolen med bla.
flagallé.

4. SB formand (o)
Formanden har ikke modtaget henvendelser. Vi skal måske i
fremtiden være med vores synlighed herunder ogsp ift. Gjessø

5. Henvendelser til SB (o/d)
● Ingen henvendelser.

6. Elevråds- og Personalerepræsentanter (o)
- Nyt fra Elevrådet:



- Vi har snakket om et større fællesarrangement. Vi ser på et
alternativ til turen til “De små fisk”.

- Vi taler om mobil-politiken.
- Vi har et ønske om bordfodboldborde.
- Vi har snakket om mikrobølgeovne i klasserne.
- Vi har evalueret skolefesten: Der var en god fest og godt det

afholdes på skolen. Det giver et bedre sammenhold at den
afholdes her på skolen.

- SFO og Klub v/ Peter.
- Vi er i gang med forskellige afslutninger af skoleåret med

forskellige arrangementer i SFO og Klub.
- Vi er i gang med fagfordelingen i Fritid. Vi er opmærksomme

på den reducerede skoledag og hvad dette betyder for Fritid
og pædagogernes opgaver ind i undervisningen.

- Lærerne v/ Esben.
- Vi er i gang med fagfordelingen og planlægningen af nyt

skole.
- Vi arbejder hen imod etablering af et pædagogisk udvalg

som kan styrke en fælles pædagogik på tværs af
afdelingerne.

- Vi arbejder også på at etablere et Trivselsudvalg.

7. Evaluering af Skolefesten.

Bestyrelsen:

● Det var en fantastisk fest. Det er meget bedre her på skolen og
mindre larm ift. Sydby-hallen.

● Det var rart at se og opleve skolen. Det er godt med elevernes
arbejde på tværs af årgangene.



● Det eneste ønske kunne være en anvisning ift. hvor forældrene
skal sidde. Det var svært at finde hinanden på årgangene
(forældre).

● Det var meget positivt oplevelse.
● JJPaulo. En tidligere elev på skolen kunne inviteres til skolefesten.

Elevrådet.

● En god ide at børnene skulle gå på jagt på hele skolen.

Skolen.

● Vi overvejer placeringen af festen ift. året. Den kan med fordel
flyttes tættere på sommerferien. Derved kan vi også bruge
uderummet og fx et stort telt ude i skolegården eller en udescene.

● Vi har fokus på at styrke en kontinuerligt flow på hele skolen.
● Forældrene har efterspurgt: Hvor skal vi sidde?
● Vi er opmærksomme på, at skolen bliver 90 år næste skoleår.
● Vi kan involvere Fritid mere.

8. Drøftelse af SBs ønsker til Princip for skole-hjem samtaler v/ KD og
Kim.

- Drøftelse af,
- hvad er det skole-hjem samtalerne skal kunne
- tanker om form/rammer
- antal og længde
- mv.

- Formålet med drøftelsen er at få inputs til et kommende udkast til
principper for skole-hjem samtaler.

Dette punkt udskydes til næste gang. Kim har afholdt møde med Kristian
og Kim pitchede kort grundtankerne.

9. Timefordelingsplan



https://docs.google.com/spreadsheets/d/1PGRL6X1IHoTiK5lXk9jWghrU
w2d9s16wYoKawXk3M8E/edit#gid=0

Kristian gennemgår timefordelingsplanen.

Det er muligt at reducere skoledagens længde. Dette udnytter Vestre
skole næste skoleår 22/23. Dette gøres på følgende måde:

● Indskolingen: Fra 30 lektioner til 27 lektioner.
● Mellemtrin: Fra 34 til 31 lektioner.
● Udskolingen: Fra 35 til 33 lektioner.

Reducering af skoledagen “tages af” den understøttende undervisning
og ikke af fag-undervisningen.
Folkeskoleloven fastsætter, hvor mange timer eleverne skal have i de
enkelte fag pr. år. Vester skole følger dette timetal.

10. Trivselspolitik

https://docs.google.com/document/d/1R-PQfoi_zOqcROhkSYdoP1M0C5
3mkzPqBOhlMLfRXqE/edit#

Kristian fremlægger trivselspolitikken.

En korrektur-gennemgang og der udarbejdes en endelig udgave. Den
endelige udgave sendes til alle forældre. Derudover udleveres den til
kommende 0. klasse.

11. SB valg.

Der er udarbejde en “valgplakat”. Tak til Kim. Kristian fremlægger
plakaten.

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1PGRL6X1IHoTiK5lXk9jWghrUw2d9s16wYoKawXk3M8E/edit#gid=0
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1PGRL6X1IHoTiK5lXk9jWghrUw2d9s16wYoKawXk3M8E/edit#gid=0
https://docs.google.com/document/d/1R-PQfoi_zOqcROhkSYdoP1M0C53mkzPqBOhlMLfRXqE/edit#
https://docs.google.com/document/d/1R-PQfoi_zOqcROhkSYdoP1M0C53mkzPqBOhlMLfRXqE/edit#


12. Nedsættelse af ansættelsesudvalg.

Vi har en ledig stilling i Indskolingen og løbende ansøgningsfrist. Maria,
Kim og Gitte som mulighed til at udvælge. 1-2 SB-deltagere ved
samtalen.

13. Punkter til kommende møder:

- Drøftelse af SBs ønsker til Princip for skole-hjem samtaler v/ KD
og Kim.

- Evaluering af SBs arbejde.

14. EVT:


